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Kérdés
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Van-e mód arra, hogy az ÓfeUrO településen található lőteret a település
önkormányzata akár tartós kezelésébe, akár tulajdonába átvegye?" címmel a Házszabály
91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Draskovics Tibor pénzügyminiszter részére. A_
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Amint az bizonyára Ön előtt is ismeretes, a 2002-es országgyűlési képviselő-választást
megelőző kampány időszaka alatt a Magyar Szocialista Párt egyik kiemelt választási ígérete
volt, hogy kormányra kerülésük esetén az önkormányzatok minden eddiginél jelentősebb,
kiemeltebb támogatást fognak élvezni .

Köztudott, hogy a szabolcsi térség az ország egyik leginkább hátrányos helyzetű régiója,
emiatt hátrányok felszámoláshoz és a lendületes fejlődés megindulásához a régió települései
különösen igényelik a segítséget .

A mintegy 2700 lakost számláló Ófehértó település külterületén található lőtér korábban a
Honvédelmi Minisztériumhoz tartozott, jelenleg pedig a Kincstári Vagyoni Igazgatóság
kezelésében van. A település önkormányzata több alkalommal is kísérletet tett arra, hogy a
mintegy 300 hektáros ingatlan kezelési vagy tulajdoni jogát megszerezze . Az önkormányzat
próbálkozásai minden esetben sikertelenek voltak .



Kérdezem mindezek figyelembevételével a T . Miniszter úrtól, hogy van-e arra jogszabály
által megengedett vagy bármely más lehetőség, hogy Ófehértó település önkormányzata akár
tartós kezelésébe, akár tulajdonába átvegye a fenti ingatlant?

Kérem szíves intézkedését az ügyben .

Mielőbbi válaszát várva, maradok

Budapest, 2004. november 30.
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